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Protokół  Nr  9/2024 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu Infrastruktury Komunalnej, 

Środowiska i Rolnictwa oraz Komisji Edukacji, Zdrowia, Spraw Socjalnych  

i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 05 listopada 2024 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięło: 

- 5 członków Komisji Rewizyjnej, tj. 100 % składu, 

- 5 członków Komisji Budżetu, Infrastruktury Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa, tj. 100 % 

składu, 

- 4 członków Komisji Edukacji, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Bezpieczeństwa Publicznego,                   

tj. 80 % składu. 
 (Listy obecności w załączeniu) 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Stanisław Duszczyk – Burmistrz Siennicy 

2. Ksenia Wąsowska – Sekretarz Gminy 

3. Renata Nowakowska – Skarbnik Gminy 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Zaopiniowanie materiałów na sesję, takich jak: 

 zaopiniowanie podatków i opłat lokalnych na 2025 rok 

 projekty uchwał 

4. Sprawy różne. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

6. Kontrola Komisji Rewizyjnej wydatków związanych z eksploatacją sprzętów oraz 

samochodów osobowych (Dacia, bus, ciągnik) za 2024 rok. 

 

Ad. pkt 1 

Otwarcia posiedzenia dokonała i przewodniczyła jego obradom Pani Monika Michalik-Towani 

- Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Bezpieczeństwa 

Publicznego. 

Na podstawie frekwencji członków w/w komisji stwierdziła prawomocność obrad. 

 

Ad. pkt 2 

Porządek obrad, został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. pkt 3 

Przedstawione zostały propozycje podatków na 2025 rok: 

• obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowaną jako podstawa obliczenia podatku rolnego 

na 2025 rok; 

Pan Burmistrz – proponuje podnieść wszystkie podatki o 5%, tak jak stopa inflacji. Rolny na 

poziomie 63 zł, w tamtym roku było 60 zł. Niektóre gminy stosują stawki, które podaje GUS. 

Te podatki to są nasze dochody. 

Pan Piotr Ceregra – dlaczego to obniżamy, skoro inni zostawiają na poziomie GUS? 

Pan Burmistrz – od lat to było obniżane, w tym roku jest to więcej obniżone. 

Pan Robert Broda – w tym roku te 5% jest zasadne, chociaż jestem przeciwny podnoszeniu 

podatków. 

Pan Piotr Ceregra – żyjemy z rolników trochę, możemy podnieść do 70 zł. 
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Pan Burmistrz – wszystkie podatki zaproponowałem podwyżkę o 5%. Ja jestem zdania żeby 

stopniowo co roku podnosić, niż jednorazowo więcej. Dążymy do większych wpływów, ale to 

też są inwestycje. Podatki dotyczą wszystkich, inwestycje już nie koniecznie. 

Pan Piotr Ceregra – składam wniosek o podwyżkę o 10 10% na kwotę 66 zł. 

Pan Jacek Jarzębski – lepiej sukcesywnie co roku podnieść, niż raz a więcej. 

Głosowanie nad wniosek – wzrost o 10 % do kwoty 66 zł 

K. Rewizyjna: za – 0 głosów, przeciw – 5 głosów, wstrz. się – 0 głosów 

K. Budżetu: za – 0 głosów, przeciw – 4 głosy, wstrz. się – 1 głos 

K. Edukacji: za – 1 głos, przeciw – 3 głosy, wstrz. się – 0 głosów 

Wniosek został odrzucony przez Komisje Rady Miejskiej. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 4 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrz. się – 1 głos 

K. Edukacji: za –3 głosy, przeciw – 1 głos, wstrz. się – 0 głosów 

 

• określenia stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości oraz sposobu jego poboru w 2025 

roku; 

Pan Burmistrz – podobnie jak rolny ten podatek też podnosimy o 5%. Inne gminy takie jak 

Cegłów i Mrozy pozostawiają na poziomie obecnego roku, ale inne podwyższają. 

Pan Paweł Biernat – według mnie niech będzie wszędzie 5%, w przyszłym roku możemy też 

coś podnieść, sukcesywnie. A jak opłata za odpady? 

Pan Burmistrz – przetarg ogłoszony, w tym roku były oszczędności. Wydaje mi się, ze obniżki 

nie będzie co roku 5% nam wzrasta ilość odpadów.  

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 4 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrz. się – 1 głos 

K. Edukacji: za –3 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrz. się – 1 głos 

 

• określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2025 rok; 

Pan Burmistrz – podobnie jak poprzednie również podnosimy 5%, chociaż tutaj od pięciu lat 

ten podatek nie był podnoszony. Cegłów ma najniższe stawki, ale u nas co roku przybywa tych 

pojazdów. 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrz. się – 2 głosy 

K. Edukacji: za –3 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrz. się – 1 głos 

 

Pan Burmistrz – podatek leśny pozostaje na poziomie stawki GUS, która i tak jest niższa niż w 

tym roku, było 300 zł, a na 2025 rok jest 277 zł. 

 

Przedstawione zostały projekty następujących uchwał: 

• zaciągnięcia i zabezpieczenia kredytu długoterminowego 

Pani Skarbnik – budżet 2024 roku był zaplanowany w kredycie, chcemy mieć zabezpieczenie, 

aby była opinia RIO. Było założenie, że kredyt będzie 5 mln zł. Udało się na razie bez kredytu. 

Ostatnio zapłaciliśmy za SUW Siennica i nie wiemy, czy w tym roku dostaniemy zwrot. 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 5 głosów 

K. Edukacji: za – 4 głosy 

  

• zmian WPF Gminy Siennica na lata 2024-2035 

• w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

Pani Skarbnik – omówiła uchwały dotyczące WPF i zmiany w uchwale budżetowej. 
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• uchwalenia Rocznego Programu współpracy Gminy Siennica z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2025 rok; 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 5 głosów 

K. Edukacji: za – 4 głosy  

 

• ustanowienia zasad, na jakich sołtysom będzie przysługiwała dieta w związku z pełnieniem 

przez nich obowiązków społecznych; 

Pan Burmistrz – sołtysi co roku więcej zbierają podatku, prowizja im rośnie, przedstawił tabele 

dotycząca zebranego podatku i wypłaconych prowizji. 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 5 głosów 

K. Edukacji: za – 4 głosy  

 

• ustalenia zasad przyznawania diet i ich wysokości dla radnych Rady Miejskiej w Siennicy; 

Projekt uchwały był opiniowany na komisji w dn. 13.05.2024r. 

 

• ustalenia miesięcznej diety dla Przewodniczącego Rady Miejskiej w Siennicy 

Projekt uchwały był opiniowany na komisji w dn. 13.05.2024r. 

 

Ad. pkt 4 

Sprawy różne: 

Pani Hanna Dąbrowska – zgłaszałam już wymianę szyb na przystanku w Nowym Zglechowie, 

ale nie jest to zrobione. 

Pan Piotr Ceregra – po ostatniej Radzie Społecznej SPZOZ okazuje się, że zostajemy bez 

lekarza robiącego USG, dostaje w tej sprawie telefony. Niech pani kierownik się zmobilizuje          

i poszuka kogoś. 

Pan Robert Broda – chodnik przy cmentarzu – bardzo dobrze, że zostało to wykoszone. Ponadto 

kosz jest postawiony, ale nie w tym miejscu, bo jest obok kapliczki. 

Pan Arkadiusz Górka – przy przepompowni w Nowodworze jest właz, trzeba go zabezpieczyć. 

Lampy w Borówku, czy można tam zamontować oraz porównać drogę w Borówku? 

Pan Burmistrz – jeśli chodzi o lampy to z f. soleckiego mogą to zrobić, linię maja, więc tylko 

zamontowanie opraw. Jak dostaniemy decyzję o rozbiórce budynku to będziemy mieli materiał 

na destrukt na drogi. 

Pan Dariusz Gajowniczek – droga Starogród – Kalonka tam trzeba zasypać dołki. 

Pan Burmistrz – proszę takie sprawy zgłaszać na bieżąco, pracownicy dostają listę do 

wykonania. 

Pani Kinga Osica – na ul. Dworkowej są wyrwy w asfalcie. 

Pani Monika Michalik-Towani – co z oświetleniem przy głównych ulicach? 

Pan Burmistrz -  jest zamówione, umowa podpisana, natomiast mamy informację, że mogą się 

nie wyrobić z zakończeniem w tym roku. 

Pan Robert Broda – ul. Tartaczna i boczne ulice – kiedy coś będzie? Grzebowilk – co z 

oczyszczalnia i kanalizacją? 

Pan Burmistrz – ulice – na wiosnę inwestor wchodzi. Grzebowilk – już jest wszystko odebrane, 

mieszkańcy będą mogli zgłaszać przyłącza. 

Pan Arkadiusz Górka – ul. Mińska w Siennicy – tam brakuje kawałka chodnika od stacji paliw 

i dalej do osiedla. 

Pan Burmistrz – jest porozumienie, my projektujemy a oni wykonują. Podobnie było z ścieżką 

rowerową Siennica – Pogorzel, może to rozszerzymy.  

Pan Grzegorz Krupa – co z wozem asenizacyjnym, coś się dzieje w tym temacie? 
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Pan Burmistrz – chcielibyśmy zakupić ten wóz, ale na razie liczmy budżet. Nowy to ponad                 

1 mln zł, używany to też ponad 200 tys. zł. W tym roku robimy audyt deklaracji „śmieciowych”, 

proszę to sobie posprawdzać. Osoby prowadzące działalność gospodarczą powinny mieć 

oddzielną umowę. 

 

Ad. pkt 5 

Przyjęty został jednogłośnie protokół z dnia 08 października 2024 r., z wspólnego posiedzenia 

Komisji Rady Miejskiej. 

 

Ad. pkt 6 

Kontrola Komisji Rewizyjnej – wydatki związane z eksploatacją sprzętów oraz samochodów 

osobowych (Dacia, bus, ciągnik) za 2024 rok.            
(materiał w załączeniu) 

Komisja Rewizyjna nie zgłosiła żadnych uwag. 

 

 

Na tym protokół zakończono 

 
Protokołowała:         

Ewa Chwesiuk       Przewodnicząca Komisji 

insp. ds. Rady Gminy            /-/ Monika Michalik-Towani 

               

 


